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Z Á P I S 

z jednání valné hromady svazku 
 
Termín jednání: 22.06.2020, od 1500 hodin 

Místo jednání: zasedací místnost č. 167 městského úřadu Vysoké Mýto 
 

Prezenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále jsou v zápise uváděna jména bez titulu, 
funkcí a oslovení. 
 
Program jednání:        1. Zahájení 

2. Informace o nových stanovách svazku 

3. Účetní závěrka za rok 2019  

4. Závěrečný účet za rok 2019 

5. Převody majetku z dotací a následné vyhotovení smluv 

6. Program obnovy venkova 

7. Zákon o střetu zájmu 

8. Různé (fotografie, kalendáře, sportovní den, ples Dobříkov) 

9. Závěr 

Ad. 1. Zahájení valné hromady svazku 

Předseda svazku přivítal přítomné zástupce členských obcí a zahájil valnou hromadu. 
Předseda svazku navrhl, aby jednání probíhalo dle programu uvedeného na pozvánce. Nikdo 
neměl žádnou připomínku, ani požadavek na změnu a valná hromada program schválila.  

Usnesení: valná hromada schvaluje program svého jednání ve znění uvedeném na 
pozvánce 

 Hlasování: 17 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 2. Informace o stanovách svazku 

 

Předseda informoval o dokončování nových stanov svazku, byl přizván na jednání VH Judr. 
Libor Poláček, který celou situaci vysvětlil. Na KÚ Pce  jsou uvedené zastaralé údaje, je 
zapotřebí vše dát do souladu se současným stavem – aktuální přehled obcí svazku, nový 
předseda a ostatní záležitosti. Poté budou vyhotoveny nové stanovy, které nejprve budou 
zaslány na obce k revizi a pak budou připomínky zapracovány, na podzim by obce měly 
schválit ve svých zastupitelstvech nové stanovy svazku, následně je schválí svazek. 



Ad. 3. Schválení účetní závěrky za rok 2019, závěrečného účtu za 

rok 2019, zpráva o přezkumu hospodaření za rok 2019 

Do mailu k seznámení a k zveřejnění na vaší úřední desce byl zaslán návrh závěrečného účtu 
za rok 2019. V návrhu závěrečného účtu je shrnuto celkové hospodaření svazku za uplynulý 
rok 2019.  Součástí návrhu závěrečného účtu je i zpráva o přezkoumání hospodaření svazku 
za rok 2019. Přezkum hospodaření probíhal ve dvou částech, jako dílčí a konečné. 

Kopie zápisu o přezkoumání hospodaření je zde k nahlédnutí a bude přílohou závěrečného 
účtu. V přezkoumání hospodaření se objevily chyby z minulých let, a to zejména nedodržení 
termínu sdělení nápravných opatření a na rok 2019 se rozpočtové provizorium schvalovalo až 
v lednu 2019 – dle zákona by mělo být schváleno do konce roku 2018. 

Návrh závěrečného účtu za rok 2019 bude tedy schválen s výhradami, a dále musí být na KÚ 
Pce odeslán dokument ohledně nápravných opatření. 
 

Usnesení: valná hromada schvaluje účetní závěrku za rok 2019 

        Hlasování: 17 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada schvaluje závěrečný účet svazku za rok 2019 s výhradami 

Hlasování: 17 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada ukládá na základě zjištěných nedostatků hospodaření v průběhu 
roku 2019 následující nápravná opatření: dodržování zákona 250/2000 Sb., Zákon o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 

Hlasování: 17 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada ukládá manažerovi svazku zaslat do 15 dnů od schválení tohoto 
usnesení na Oddělení přezkumu hospodaření obcí Krajského úřadu Pardubického kraje dopis 
s informacemi o přijatých nápravných opatřeních a o jejich plnění. 

Hlasování: 17 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

 

Ad. 3. Převod majetku 

 
Jsou vypracovány darovací smlouvy na jednotlivé obce, aby mohlo dojít k převodu majetku 
z mikroregionu na obce – varovný systém obyvatelstva, udržitelnost 5 let, následně dojde 
k podpisu těchto smluv a účetnímu převodu na obce. Obce budou informovány mailem, či 
telefonicky. Valná hromada tento převod schvalovala na minulé valné hromadě. 

Ad. 4.  Různé  

• Valná hromada bere na vědomí rezignaci p. Jiřího Svatoše a jmenuje do správní rady 
Ing. Nikolu Kajsrlíkovou. 

• Program obnovy venkova – z důvodu koronaviru KÚ Pce rozhodl, že nebude 
poskytovat dotace z POV mikroregionům. Z tohoto důvodu tedy prozatím letos nedojde 



k naplnění žádostí od obcí mikroregionu (na obcích bylo řešeno mimořádnými 
členskými příspěvky), situaci budeme sledovat, kdyby byl nějaký posun v této oblasti, 
budeme obce informovat. 

 

• Byla uzavřena smlouva o dílo s panem Horákem ohledně leteckých fotografií, pro 
každou obec by mělo být 10 fotografií, pro město VM 30 foto. (600 bez DPH/foto, 726 
s DPH/foto), fakturace bude přes Mikroregion, poté proběhne přefakturace – formou 
mimořádných členských příspěvků. Termín předání fotografií do kalendáře do 
30.9.2020, ostatní budou dodány do 30.11.2020. Bude zaslán mail na obce, ohledně 
počtu kalendářů. 
Návrh cenové nabídky od p. Horáka za zhotovení kalendářů: 
Kalendář stolní týdenní 30 x 15 cm, 60 stran, 115 g křída, tisk 4+4,  vazba TWIN kartonový 
stojan 500 g/m2 o cca 3,5 cm vyšší než strany kalendáře. V ceně je zahrnuto grafické 
zpracování a tisk.  
1200 ks - 57,23 Kč/ks - 68 680 Kč bez DPH 
2000 ks - 46,10 Kč/ks - 92 200 Kč bez DPH 

 

• Sportovní den bude 12.9.2020 od 13:00 hodin ve Svatém Jiří (propozice a organizační 
věci budou zaslány mailem). 

 

• Letošní ples mikroregionu Vysokomýtsko bude pořádat Dobříkov – termín je stanoven 
na 13.11.2020. V září proběhne schůzka ohledně organizačních věcí na ples (p. 
Kajsrlíková, p. Koblížek, p. Eliáš, p. Fišerová). Dle zájmu účasti z obcí, dořešit možnost 
více linek autobusů. 

 

• Z některých obcí byl vznesen požadavek, zda by se nemohlo konat proškolení na 
spisovou službu, od firmy Geovap, i za účasti p. Duška z okresního archívu. Placeno 
by bylo mikroregionem a poté by došlo k přefakturaci na zúčastněné obce. Termín byl 
stanoven na 16.6.2020, navržená finanční částka je - školení (max. 4 hod.) pro max. 
20 osob: 26 000,- Kč bez DPH vč. cestovného (31 460,- Kč včetně DPH a cestovného. 
Vzhledem k okolnostem (koronavirus) se školení neuskutečnilo. Bude provedena 
poptávka po obcích na podzimní termín, a tudíž i nový termín od Geovapu. (bude 
zaslán mail na obce). 

 

• Valná hromada ruší usnesení ze dne 19.6.2020 o přijetí obcí Libecina a Zádolí – 
Střihanov. 

 

• Byla podána informace o podání žádosti na dotaci Výzva č. 109, převážně se jedná o 
elektronické úřední desky a obnovu webových stránek. Stav žádosti bude průběžně 
monitorován a obce budou informovány.  

 

• Předseda informoval o zákonu střetu zájmu (má být podáno do 30.6.2020).  
 

• Starosta z obce Sruby informoval na nečinnost Povodí Labe – požádal o řešení. 

Závěr: Předseda svazku poděkoval přítomným a jednání valné hromady ukončil. 

 
Zapsala: Stanislava Fišerová 


